

Signature Wedding Packages

Harbour Room & Kowloon Room

Valid from 1 December 2020 until 31 December 2021

The extensive choices of menus are priced from HK\$12,888 per table, featuring one or more of the Kowloon Shangri-La signature dishes. Please see attached.

Beverage Packages:

- Priced at HK\$2,500 per table of 12 persons, the beverage package includes an unlimited serving of soft drinks, local beer, fresh orange juice and mineral water from 7 to 11 pm (Supplement of HK\$300 per table of 12 persons will be applied for two additional hours)
- Priced at HK\$2,700 per table of 12 persons, the beverage package includes the abovementioned drinks in addition to house red and white wines from 7 to 11 pm (Supplement of HK\$400 per table of 12 persons will be applied for two additional hours)
- Priced at HK\$3,300 per table of 12 persons, the beverage package includes the abovementioned drinks plus premium red and white wines from 7 to 11 pm (Supplement of HK\$500 per table of 12 persons will be applied for two additional hours)

For a minimum of 8 tables, the following privileges will be offered with the hotel's compliments:

- One-night accommodation in a Deluxe Room (bridal room) with honeymoon amenities
- Breakfast at Café Kool or via room service for two persons
- Three-tier dummy wedding cake for the cake-cutting ceremony
- 6-lb fresh fruit cream cake
- Mahjong service
- Chinese tea service throughout the entire reception
- A bottle of Champagne for toasting
- Free corkage for self-brought hard liquor and one bottle of self-brought wine per table
- Free use of our in-house standard audio-visual equipment
- Complimentary guest signature book
- Fresh floral centerpiece on all dining tables and reception table
- Your choice of an extensive collection of table linens and seat covers
- A signature wedding gift for your guests
- Recommendations of professional wedding venue decoration consultant
- Wedding backdrop with the names of the bride and groom
- Complimentary valet parking for the host and special valet parking rate for banquet guests
- Preferential room rates for additional rooms or stay extensions

Prices are subject to 10% service charge

For enquiries or reservations, please contact our Events Management team at (852) 2733 8794 or email to events.ksl@shangri-la.com

Kowloon Shangri-La, Hong Kong 九龍香格里拉大酒店

64 Mody Road, Kowloon, Hong Kong 香港九龍麼地 64 號

Tel 電話 (852) 2721 2111 Fax 傳真 (852) 2723 8686 Website 網址: www.shangri-la.com

「圓·美囍宴」計劃 海景廳及九龍廳

適用於2020年12月1日至2021年12月31日之囍宴

多款精心設計之菜譜售價為每席港幣12,888元起，並包括九龍香格里拉的招牌美饌。
有關詳情請參閱附件。

優惠酒水套餐：

- 每席(十二位用) 以優惠價港幣2,500元：晚上七時至十一時晚宴舉行期間，四小時無限供應汽水、本地啤酒、鮮橙汁及礦泉水 (額外兩小時需另加每席港幣300元)
- 每席(十二位用) 以優惠價港幣2,700元：晚上七時至十一時晚宴舉行期間，四小時無限供應汽水、本地啤酒、鮮橙汁、礦泉水及精選紅白餐酒 (額外兩小時需另加每席港幣400元)
- 每席(十二位用) 以優惠價港幣3,300元：晚上七時至十一時晚宴舉行期間，四小時無限供應汽水、本地啤酒、鮮橙汁、礦泉水、精選紅白餐酒及高級紅白酒 (額外兩小時需另加每席港幣500元)

筵開8席或以上之婚宴，即享下列優厚禮遇：

- 免費入住豪華蜜月客房一晚及享用蜜月禮品
- 婚宴翌日可在客房內或於 Café Kool 享用二人早餐
- 三層模型結婚蛋糕供拍照之用
- 奉送六磅鮮果忌廉蛋糕
- 免費提供麻將供賓客耍樂
- 免費提供中國香茗
- 奉送祝酒香檳乙瓶
- 免收自備烈酒開瓶費及每席免收自備餐酒開瓶費乙瓶
- 免費使用酒店提供的視聽器材
- 免費提供賓客簽名名冊乙本
- 每席及迎賓處敬奉鮮花擺設
- 每席均提供多種檯布及椅套以供選擇
- 為您提供婚宴回禮禮品
- 推薦專業婚宴會場佈置顧問
- 提供中式或西式婚宴牌匾
- 主家免費泊車，赴宴之賓客皆可享有泊車優惠
- 預訂額外客房或延長住宿均可享優惠價格

以上價格須另收加一服務費

如有任何查詢或預訂，請與宴會及會議統籌部聯絡 電話：(852) 2733 8794 電郵: events.ksl@shangri-la.com

Kowloon Shangri-La, Hong Kong 九龍香格里拉大酒店

64 Mody Road, Kowloon, Hong Kong 香港九龍麼地道 64 號

Tel 電話 (852) 2721 2111 Fax 傳真 (852) 2723 8686 Website 網址: www.shangri-la.com